## **Information Note for Consultation**

Date: 17 February 2016

### Proposal for Morning Peak Service of KMB Route No. 91S

KMB submitted a proposal for a morning peak service of Route No. 91S which would depart from Clear Water Bay at 7.30 am on Mondays to Fridays(except public holidays) to Hang Hau Station to facilitate passengers to interchange with MTR or travelling to Hang Hau Town Centre. Please refer to the Annex for its details.

This department would like to have your views on the aforesaid proposal. If you have any views, please put them on the following reply slip and fax it to Sai Kung District Office (Fax No.: 2792 9440) on or before 2 March 2016. For enquiries, please contact the undersigned at 2399 2700. Thank you.

	( Kelvin CHIU ) for Commissioner for Transport
Reply S	<u>Slip</u>
To: Sai Kung District Office (Attn: Miss Louise FO)	NG) Fax No.: 2792 9440
Proposal for Morning Peak S	Service of KMB Route No. 91S
I* □ support the above proposal. □ have no comment on the above proposal. □ oppose to the above proposal for the folio	
Other views:	
I* ☐ am willing to disclose my identity. ☐ am not willing to disclose my identity.	
Name:	Signature:
Organization:	
Date:	Tel. No.:
* please tick where appropriate	

- Remarks:
  (1) Please read the enclosed "Statement of Purpose" before completing this form.
- (2) The "Statement of Purpose" sets out the purposes of collecting the personal data. Please note that the personal data which you have provided in this form may be disclosed to other Government bureaux, departments and other relevant bodies and persons for confirmation of the source of views. However, upon transfer of the personal data, the transferees will be asked to ensure that the personal data will be kept confidential and will not be disclosed to other parties.

## **Information Note for Consultation**

致:執事先生/女士

諮詢事項 (編號: ) 建議試辦早上繁忙時間巴士服務 第91S號線(清水灣 → 坑口站)

九巴擬試辦早上繁忙時間服務第 91S 號線,逢星期一至五(公眾假期除外)上午 7 時 30 分,由清水灣開出前往坑口站,方便居民轉乘港鐵或前往坑口市中心。有關詳情,請參閱附件。

本署現諮詢你的意見。請填妥下列回條,並於 2016 年 3 月 2 日或之前將回條傳真至西貢民政事務處(傳真號碼: 2792 9440),以便轉交本署跟進。如本署在此日期前尚未收到你的回覆,本署將視你對此項建議沒有意見。如有查詢,請電 2399 2700 與本人聯絡。

	運輸署署長
<u>連附件</u> 2016年2月17日	(趙鎮衡 代行)
<u></u> 回 <u>條</u>	
致:運輸署 (經:西貢民政事務處)(經辦人:方潤媚女士)	傳真: 2792 9440
諮詢事項(編號: ) 建議試辦早上繁忙時間巴士服務 第91S號線(清水灣 → 坑口站)	
本人* □ 支持上述建議 □ 對上述建議沒有意見 □ 反對上述建議,原因如下:	
其他意見:	
本人* □ 願意公開身分 □不願意公開身分 * 請在適當的□內加上「✓」號。	
姓名:	
團體: 電話: 電話:	
伊斯: 備註: 在簡寫這份表致前。雖為問腦兩階上的「目的說明」。	

<sup>(</sup>i) 在填寫這份表格前。請參閱隨函附上的「目的說明」。

<sup>(2) 「</sup>目的說明」載列收集個人資料的目的。請留意你在這份表格所提供的個人資料可能會向政府有關的政策局、部門及其他有關團體和人士披露,以便確認意見來源。惟在轉移有關的個人資料時,本署會要求有關資料的轉移對象確保個人資料保密,不會外洩。

# <u>Proposal for Morning Peak Service of</u> KMB Route No. 91S (Clear Water Bay – Hang Hau Station)

#### **Details of Proposal**

- Currently, there is no bus service plying between Clear Water Bay and MTR Stations in Tseung Kwan O area, except the recreational service of 91R operating on Sundays and Public Holidays only during swimming season.
- In response to the request of locals, KMB submitted a proposal for a morning peak service of Route No. 91S which would depart from Clear Water Bay at 7.30 am on Mondays to Fridays(except public holidays) to Hang Hau Station to facilitate passengers to interchange with MTR or travelling to Hang Hau Town Centre.
- Details of the proposal are summarized below :

Route	918
Origin & Destination	Clear Water Bay → Hang Hau Station
Departure	7.30 am
•	Mondays to Fridays (except public holidays)
Single Journey Fare	\$7.4
Routeing	via Tai O Mun Road, Clear Water Bay Road, Hang Hau
O	Road, Chiu Shun Road, Ngan O Road, Pui Shing Road

Proposed List of Bus Stops for Route 91S:		
1	Clear Water Bay Bus Terminus	
2	Clear Water Bay 1st Beach	
3	Tai Wan Tau Road	
4	Sheung Sze Wan	
5	Leung Fai Tin	
6	Ha Yeung	
7	Sheung Yeung	
8	Pan Long Wan	
9	Ng Fai Tin	
10	Mang Kung Uk	
11	Pik Sha Road	
12	Silverstrand Market	
13	Hang Hau Road	
14	Shui Bin Tsuen	
15	Boon Kin Village	
16	Hang Hau Station	

#### Benefits of Proposal

- It would be more convenient for passengers to interchange with MTR or travelling to Hang Hau Town Centre.
- To relieve traffic conditions from Clear Water Bay to Tseng Kwan O/Urban areas during morning peak.

#### Suggested Implementation Date

# 建議試辦早上繁忙時間巴士服務 第91S號線(清水灣 → 坑口站)

# 建議的內容

- 現時除了泳季開辦的第91R號線假日消閒服務外,未有平日日間巴士服務來 往清水灣及將軍澳區內的港鐵站。
- 因應地區要求,現建議試辦早上繁忙時間巴士服務第91S號線,由清水灣開出 前往坑口站,方便居民轉乘港鐵或前往坑口市中心。
- 建議路線詳情如下:

路線	918	
起訖站	清水灣 → 坑口站	
班次	星期一至五(公眾假期除外)	
	上午 7 時 30 分	
單程車費	\$7.4	
行車路線	經大坳門路,清水灣道,坑口道,昭信路,銀澳路,培成路	

第 91S 號線建議巴士站:		
1	清水灣總站	
2	清水灣第一灘	
3	大環頭路	
4	相思灣	
5	兩塊田	
6	下洋	
7	上洋	
8	檳榔灣	
9	五塊田	
10	孟公屋	
11	碧沙路	
12	銀線灣廣場	
13	坑口道	
14	水邊村	
15	半見村	
16	坑口站	

# 建議的好處

- 方便乘客轉乘鐵路或前往坑口市中心。
- 有助紓緩早上繁忙時間由清水灣前往將軍澳/市區的交通情況。

## 建議實施日期

二零一六年第二季